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Hovedstyremøte  
Mandag 04.11.2024 kl. 1800 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

49 Godkjenning av protokoll og innkalling Henrik, Sverre 

50 Regnskap Q3 Sverre 

51 Strategiarbeid Kathrine 

52 Eventuelt Henrik, Sverre 

   

 
 

 
Innkalt: Henrik, Kathrine, Berte, Annette, Hilde, Lisa, Sverre 
Forfall: Berte, Lisa 
 
Invitert: Morten, idrettene 
 
Tilstede: Henrik, Kathrine, Annette, Hilde, Andreas D (bandy), Andreas H (bandy), Joachim (bandy), Wenche 
(håndball), Morten (HS, slutten av møtet), Sverre 

 

Kalender: 
 
22. november – presentasjon av strategiarbeidet 
9. desember 18.00 – budsjett 2025 og valgkomité 
16. januar – presentasjon av strategiarbeidet 
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Møtedato 04.11.2024 

 

Saksnummer 49 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
Protokoll fra forrige styremøte (09.09) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 01.11 er sendt ut på mail.  
 
Hovedstyret hadde et arbeidsmøte knyttet til strategiprosessen (spesifikt arbeid med begreper) 23.09. 
Dette var et rent arbeidsmøte, uten protokollførte saker, men med et resultat som ble sendt på høring til 
idrettene i etterkant. 
 

Vedtak: 
 
Protokollen fra møtet 09.09.2024 og innkallingen til møtet 04.11.2024 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

  

http://www.ohil.no/
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Møtedato 04.11.2024 

 

Saksnummer 50 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Regnskap Q3 

Orientering:  
 
Regnskapet for 3. kvartal er det viktigste for klubben. Det gir en god indikasjon på årsresultatet, samt 
legger grunnlaget for neste års budsjett.  
 
Idrettene fikk oversendt kvartalsregnskapet 18. oktober, for kommentarer/korrigeringer.  
 

  Budsjett Q3 Resultat Q3 Avvik 
Alpin 0 19793 19793 
Bandy 260750 -280589 -541339 
Baseball 0 6760 6760 
Fotball 1490375 118762 -1371613 
Hopp -7500 -27132 -19632 
HS 211500 501207 289707 
Håndball -137000 -141518 -4518 
Langrenn -4030 12085 16115 
Toppfotball -93000 395944 488944 
ØHIL samlet 1721095 605312 -1115783 

 
Kommentar til regnskapet:  
 
Klubben totalt sett styrer mot et resultat noe over budsjett for 2024.  
 
Det er foretatt noen mindre omposteringer basert på innspill til Q3-regnskapet, samt at en stor innbetaling 
til ØHIL fotball (1,2 MNOK) for årets fotballskoler kom i oktober.  
 
ØHIL toppfotball har et langt bedre resultat enn budsjettert, og overskuddet er i hovedsak et resultat av 
spillersalg.  
 
ØHIL Bandy, deltok med full bredde i styremøtet og redegjorde godt for regnskapstall og avvik.  
Hovedkommentarer:  
 
-Periodiseringsavvik utgjør 285.000,- 
-Stort hopp i kostnaden for serieavgifter (kostnad for 2024/2025 ligger i Q4, men er kostnadsført i Q3) 
-Tilskudd på 80K (sparebankstiftelsen) kommer i Q4 (er kostnadsført) 
-Driften av isbanen; det er brukt mer strøm enn budsjettert, i tillegg til at strømprisen har vært høyere 
 
Avregningen mellom HS og Bandy gjennomgår i forbindelse med årsoppgjøret. I dag er fordelingen av 
driftstilskuddet 70% til bandy og 30% til HS. 
 
Driften av kunstisbanen er den store, usikre variabelen i Bandys økonomi, og det jobbes med å finne en 
forutsigbar løsning på dette. Det er jobbet med Bærum idrettsråd for å øke driftstilskuddet til de store, 
kostnadskrevende anleggene. I 2024 fikk vi et ekstra tilskudd på 145.000,- Gitt økonomien i kommunen er 
det utenkelig at det blir noen økning i støtten med det første. I beste fall kan vi se for oss en indeks-regulert 
økning.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
God dialog og oppfølging av økonomien i ØHIL bandy blir viktig framover, inkludert bruk av ØHILs 
fullmaktsmatrise, regnskapsprinsipper og godkjenning av løpende kostnader.  
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Møtedato 04.11.2024 

 

Saksnummer 51 

Saksbehandler Kathrine 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Status strategiarbeid 

Orientering:  
 
Alle avdelinger, utvalg og ansatte var representert da hovedstyret inviterte til strategisamling 13. juni. Totalt 
var det 29 stk til stede.  
 
Våre avdelinger ble 9. juli oversendt brief fra samlingen, med tiltaksplan og status på videre milepæler.  
 
Den første fristen for idrettene våre var 19. september.  
 
Hovedstyret hadde et arbeidsmøte 23. september. Her ble innspill fra idrettene gjennomgått, samt et 
underlag knyttet til «begreper som ofte misforstås» fra ØHILs sportssjefer og idrettskoordinator.  
 
Hovedstyret sendte i etterkant av møtet ut et foreløpig forslag til idrettene til begrepsforklaringer, samt 
kommentarer til de respektive tiltaksplanene. Frist for kommentarer til disse var 30. oktober.  
 
Innspillene som har kommet inn er oversendt hovedstyret for underlag til den videre prosessen med 
strategiarbeidet.  
 
Foreløpig plan er at arbeidet skal ferdigstilles 22. november. 
 
Fra møtet:  
 
Innspillene fra idrettene ble gjennomgått, og Kathrine oppdaterte Hovedstyrets arbeidsdokument. Dette blir 
sendt ut til idrettene når det har vært gjennom en sirkulasjon i hovedstyret.  
 
Generelle innspill til alle idretter:  
-Ta en kryssjekk mellom SWOT-analysen og tiltaksplanen 
-Tiltaksplanen skal være en del av idrettenes presentasjon på respektive årsmøter/utvidede styremøter 
-Idretter som har MÅL i sine sportslige rammeverk, flytter disse til tiltaksplanene 
-Hovedstyret tar en gjennomgang/status med alle idretters tiltaksplaner våren 2025 
 
Den oppsatte samlingen med presentasjon av strategiarbeidet utsettes fra 22. november til 16. januar. På 
denne samlingen vil idrettene presentere som SWOT-analyse og sine tiltaksplaner. Hovedstyret vil gå 
gjennom prosessen så langt, inkludert sentrale begreper og status. Samlingen avsluttes med mat og 
drikke.  
 
Idrettskoordinator jobber med en felles mal for struktur og innhold til foreldremøte-presentasjoner. Disse 
presenteres for hovedstyret i møtet 9. desember. Deretter jobbes det videre med andre relevante maler. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

  

https://ohil.no/vellykket-strategisamling/
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Møtedato 04.11.2024 

 

Saksnummer 52 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Eventuelt 

Eventuelt:  
 
Ny utstyrsavtale med Anton sport og Puma er offentliggjort (1. november). Drakter som skal 
spesialproduseres er oversendt Puma for videre arbeid, med mål om levering i februar/mars. 
 
Budsjettprosessen 2025 er i gang. Idrettene er oversendt årets mal med milepæler for prosessen. Første 
utkast skal leveres 5. desember.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 


